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امامجمعهکازروندرراهپیماییروزقدسدراینشهر:
دولتمردان باید قبل از تبدیل مطالبات به بحران آن را حل کند

شهردار شیراز در آیین معارفه سرپرست اداره کل کنترل و نظارت ساختمان و سرپرست اداره بازآفرینی 
محلات شهری گفت: همه مدیران و کارشناسان شهرداری باید در کنار پاکدستی، فسادستیز باشند.

حیدر اسکندرپور با بیان این مطلب که فسادستیزی باید در رأس کار مدیران شهرداری قرار گیرد گفت: 
فسادستیزی تنها با شفافیت و تحقق برنامه سیستمی در مجموعه شهرداری امکان پذیر است. در این راستا 
تمام فعالیت های حوزه های مختلف شهرداری باید در ویترینی شفاف قرار گیرد تا دسترسی به گزارش 

عملکردها برای همه مردم میسر باشد.
شهردار شیراز  در آیین معارفه سرپرست اداره کل کنترل و نظارت ساختمان و سرپرست اداره بازآفرینی 
حوزه  به خصوص  مختلف  حوزه های  در  که  افرادی  به  جدید گفت:  مدیران  به  شهری، خطاب  محلات 
شهرسازی منصوب شده اند، گوشزد می کنم که با هیچ یک از آنها عهد بلندمدت نبسته ام؛ مادامی که بتوانند 
انتظارات مردم را برآورده کنند، حامی و پشتیبان آنها خواهم بود اما چنانچه شاهد نارضایتی مردم و اشکال 
درروند شفاف خدمت رسانی و قاطعیت در انجام امور طبق قوانینِ مشخص باشم، جدا از هرگونه ملاحظه ای، 

همکاری با مدیر ناتوان یا متخلف را خاتمه می دهم.
اسکندرپور خاطرنشان ساخت: در این مسیر بر قضاوت مردم تکیه می کنم و انتظار دارم بر اساس عملکرد 

مدیرانم، مردم شهرداری شیراز را مجموعه ای پاسخگو، شفاف، سالم و خدمتگزار قضاوت کنند.
معتقدم  اما  پیشینیان هستم؛  قدردان تلاش  عنوان کرد: هرچند  پیشین،  مدیران  به زحمات  اشاره  با  وی 
تلاش ها کافی نبوده است؛ چراکه مردم هنوز رضایت کافی ندارند. در این راستا باور دارم هر وقت کارها 
آن طور که باید، پیش نمی رود، حتماً و قطعاً در ارتباط با مردم دچار مشکل هستیم. ازاین رو باید تلاش 
کنیم بیشترین تعامل و نزدیکیِ فکری را با شهروندان ایجاد کنیم. امروز مردم در کنار رضایت و قدردانی 
از کارهای خوبی که انجام می گیرد، در برخی موارد از نحوه ارائه خدمات در شهرداری دلخورند و سهم 

بیشتر این نارضایتی متوجه عملکرد این مجموعه در حوزه شهرسازی و صدور پروانه است.
اسکندرپور در این آیین اذعان داشت: کارکنان مجموعه شهرداری باید بدانند شهروندی که برای دریافت 
با پرداخت  ارائه می دهیم،  به آن  ازای خدمتی که  به  به شهرداری مراجعه می کند، ما  پروانه ساختمانی 
هزینه در مدیریت شهر مشارکت می کند و امید دارد در سریع ترین زمان ممکن به امورش پاسخ داده 

شود. حال آنکه روند طولانیِ رسیدن به نتیجه و برخوردهای ناشایستِ کارشناسان، این مراجعان را خسته 
و ناامید و فضا را برای حضور دلالان و واسطه گرانِ سودجو مهیا می کند.

این امر نه تنها حیثیت مجموعه خدمتگزار شهرداری را زیر سؤال می برد بلکه به عزت نفس کارکنان نیز 
خدشه وارد می کند. وی تأکید کرد: نباید اجازه دهیم کسانی برای منافع شخصی و سودهای زودگذر 

خودشان عزت نفس سرمایه های انسانیِ مجموعه شهرداری را هدف بگیرند.
شهردار شیراز در آیین معارفه سرپرست اداره کل کنترل و نظارت ساختمان و سرپرست اداره بازآفرینی 
محلات شهری خطاب به مدیران و کارشناسان حوزه شهرسازی شهرداری گفت: اینجا به مدیرانی نیاز دارم 
که به مردم باور داشته باشند و به تعهداتشان وفادار باشند. چراکه اعتقاددارم وقتی کسی از طرف مردم 
برای انجام کاری وکیل می شود، باید به عهدش وفا کند و ما امروز در قالب مجموعه شهرداری، وکیل 

مردم در مدیریت شهر هستیم که باید به عهد و پیمانی که بسته ایم، وفادار بمانیم.
در  بزرگی  کارهای  شهرداری  مدیران  همت  به  گذشته  سال های  در  ساخت:  خاطرنشان  اسکندرپور 
کلان شهرهای کشور انجام شده و قدم های مؤثری در دوره های مختلف برداشته شده است؛ اما سؤال اصلی 
این است که چرا با تمام این خدمات، حال مردم خوب نیست؟ حال خوبی که باید به دنبال کارهای 
پاسخگویی  نظام  از کجاست؟ ساختار شهرداری،  باید دید مشکل  ایجاد شود، کجاست؟  برای مردم  ما 
شهرداری یا سیستم پاسخ به استعلامات؟ امروز در حوزه شهرسازی بسیاری از مهندسان نسبت به عملکرد 

مدیریتی شهرداری ها معترض اند.
وی در این آیین اضافه کرد: اگرچه معتقدیم مدیریت شهری قطعاً روبه پیشرفت بوده است؛ اما در این 
مدت اتفاقاتی هم رخ داده که موجب نارضایتی برخی از فعالان عرصه مهندسی و شهرسازیست. به نظر 
می رسد سیستم نظارتی ما باید در برخورد قانونی با متخلفین، جدیت بیشتری به خرج دهد؛ تنها در این 

افزایش می یابد. چراکه اعتماد بزرگ ترین  صورت است که فرصت تخلف کاهش و اعتماد اجتماعی 
سرمایه اجتماعی میان حاکمیت و مردم است که اگر آسیب ببیند، هیچ چیز نمی تواند جبرانش کند. با این 
رویکرد، از رئیس جدید انتظار دارم قاطع، محکم و بدون توجه به سفارش های اطرافیان، پای خدمت به 

مردم شهر بایستد و تلاش کند اعتماد مردم به شهرداری بازگردد. 
اسکندرپور با بیان این مطلب که این قاطعیت را همه مدیران شهرداری به ویژه در حوزه شهرسازی باید 
الگو و سرلوحه خود قرار دهند، تأکید کرد: شخصاً به عنوان شهردار شیراز تاکنون حتی برای یک پرونده 
با من  از آشنایی  استفاده  با  اگر کسی  اعلام می کنم  قاطعیت  با  و  نکرده ام  مدیرانم  به  سفارش ویژه ای 
خواستار رسیدگی ویژه و دستور منافی قانون بود، مدیران شهرداری به هیچ عنوان نپذیرند، طبق قانون عمل 
کنند و پرونده های سفارشی را به دیوار بی توجهی بکوبند! وی افزود: اعضای شورای شهر نیز به عنوان 
نهاد مسئول و ناظر بر مدیریت شهر می توانند از من نسبت به نحوه عملکرد شهرداری توضیح بخواهند و 
من در جایگاه شهردار کلان شهر شیراز با سینه ای فراخ انتقادها را می پذیرم اما این اطمینان را هم به شما 

می دهم که نهایت تلاش و همت خود را برای توسعه این شهر به کارخواهم گرفت.

اقتصادی  به نقل از روابط عمومی معاونت مالی و  به گزارش روزنامه طلوع 
روزهای  پیش بینی  با  شیراز  شهرداری  اقتصادی  و  مالی  معاونت  سرپرست 
پرتراکم در تیرماه، از کاهش 24 درصدی تعرفه های ریالی صدور پروانه های 

ساختمانی با هدف رونق بخشی به صنعت ساختمان خبر داد.
است  آغاز شده  در حالی  معتقدند، سال جدید  صاحب نظران حوزه ساختمان 
که نشانه های جدیدی از رونق صنعت ساختمان و تحرکات بازار ساخت وساز 
ازجمله افزایش حجم تقاضاها برای خرید زمین مشاهده می شود و این انتظار 
وجود دارد که رکود ساختمانی به روزهای پایانی خود نزدیک شده و حداکثر 

در نیمه دوم سال جاری، تیراژ ساخت وساز، شیب مثبت به خود بگیرد. ازاین رو 
پیش بینی ها حاکی از این است که مدیریت شهری بتواند با اعمال سیاست های 
حمایتی و راهکارهای تشویقی درروند تسریع این پیامد گام برداشته و ضمن 
تلاش برای برون رفت از چالش های اقتصادی شهر، زمینه تحرک و پویایی 

مجدد بازار ساختمان را فراهم نماید.
این ها بخشی از سخنان عالی ترین مقام اقتصادی شهرداری شیراز درخصوص 

پیش بینی شرایط حاکم بر بازار ساختمان در سال پیش رو است.
هاشم پور که معتقد است صنعت ساختمان از مهم ترین صنایع مولد و پیشران 
شرایط  بهبود  برای  جدی  اراده  می افزاید:  می شود،  محسوب  کشور  اقتصادی 
اقتصادی شهر و عبور از تنگناهای مالی در تیم جدید مدیریت شهری شیراز 
اعمال  و  فرآیندها  اصلاح  با  تا  دارد  وجود  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  و 
سیاست های محرک و تشویقی در جهت بازآفرینی شاخصه های اقتصادی شهر 

و رونق بخشی به سرمایه گذاری در حوزه ساختمان گام بردارند.
بازار  بازگشت  اقتصادی شهرداری شیراز، راهکار  سرپرست معاونت مالی و 
ساختمان به مسیر رونق غیر تورمی و پویایی در سرمایه گذاری را، بازنگری، 
تدوین و اصلاح سیاست های حمایتی می داند و در این خصوص اعتقاد دارد: با 
اعمال سیاست هایی که شهرداری در راستای تحرک بخشی به حوزه ساختمان 

موفق به انجام آن گردد، می توان امیدوار بود بخش قابل توجهی از نقدینگی 
انباشته شده در نظام بانکی کشور به سمت بازار مسکن هدایت و با افزایش حجم 

معاملات و سطح تقاضا نیز به مرورزمان، رونق به صنعت ساختمان بازگردد.
صدور  ریالی  تعرفه های  کاهش  لایحه  تصویب  به  خصوص  این  در  وی 
سیاست  یک  به عنوان  ساختمانی(  عوارض  )کاهش  ساختمانی  پروانه های 
است  آمده  لایحه  این  ماده واحده  در  می افزاید:  و  می کند  اشاره  برانگیزاننده 
به منظور اعمال سیاست های حمایتی و تشویقی جهت پویایی ساخت وسازهای 
کلیه  چنانچه  گردید  مقرر  خصوص  این  در  لازم  تسهیلات  ارائه  و  شهری 
اقدام  تیرماه سال جاری  پایان  تا  بدهی خود  پرداخت کل  به  نسبت  مودیان 

نمایند مشمول کاهش 24 درصدی عوارض ساختمانی خواهند شد.
مهندس هاشم پور در پاسخ به این سؤال که با اجرای مصوبه کاهش عوارض 
صدور پروانه های ساختمانی چه اهدافی را دنبال می کنید به گزارش توجیهی 
این مصوبه که دو هدف »اعمال راهکاری تشویقی در جهت احیای صنعت 
را  عزیز«  شهروندان  به  خدمت رسانی  حجم  »افزایش  همچنین  و  ساختمان« 
این سیاست،  اهداف کلان  تحقق  اشاره و می افزاید:  قرار می دهد  موردتوجه 
سازندگان،  برای  را  برد  برد-  مشارکتی  یک سود  از  بهره مندی  به نوعی 
سرمایه گذاران و فعالان صنعت ساختمان از یک سو و رونق اقتصادی شهر شیراز 

از سوی دیگر به ارمغان خواهد آورد تا از این طریق با افزایش منابع درآمدی 
پایدار، شهرداری بتواند از طریق تزریق نقدینگی و انجام برنامه ریزی های بهینه 
و متناسب با نیاز شهر، ضمن دستیابی به شاخصه های رفاه اجتماعی و گسترش 
مؤلفه های توسعه یافتگی شیراز، به گسترش زیرساخت های عمرانی- خدماتی 

و اجرای طرح های توسعه ای همت گمارد.

رجبینمایندهمردمشیرازدرمجلسشورایاسلامیخبرداد؛
  پیگیری و تأمین بودجه لازم برای اتمام روند بازسازی و بهسازی تجهیزات بیمارستان شهید بهشتی در وزارت رفاه

رجبی نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی گفت: ساخت که شخصاً بودجه لازم برای  اتمام روند بازسازی و بهسازی تجهیزات بیمارستان شهید بهشتی 
را  در وزارت رفاه پیگیری و تأمین  نموده تا بازسازی و تجهیز این بیمارستان به بهترین نحو ممکن برای شهروندان شیرازی انجام گیرد. به گزارش روزنامه 
طلوع به نقل از قول روابط عمومی دفتر نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی فرج اله رجبی نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی در بازدید  
از بیمارستان شهید بهشتی شیراز  با اشاره به اهمیت، ضرورت  و حساسیت  بالای حوزه درمان و خدمات این بخش به مردم گفت: روند تعمیرات و بازسازی 
این بیمارستان را مطلوب و مناسب ارزیابی و اضافه کرد، تلاش ما این است که  مجموعه بیمارستان شهید بهشتی که از با سابقه ترین بیمارستان های شهر شیراز 
است با نوسازی و تجهیزات  کامل و  بروز بتواند بهترین و مطلوب ترین خدمات درمانی را به مراجعین بدهد چراکه با توجه به پوشش صددرصدی هزینه های 
بیماران تأمین اجتماعی در این بیمارستان حجم مراجعین آن بالا بوده و با تجهیز کامل و مطلوب بودن خدمات درمانی این بیمارستان بخش قابل توجهی از 

نیازهای درمانی مردم تأمین خواهد شد.

کـــــازرون

شهردارشیراز:

مدیران شهرداری فسادستیز باشند

چراغسبزشهرداریشیرازبهفعالانصنعت
ساختمان؛

کاهش 24 درصدی تعرفه های 
ریالی صدور پروانه های ساختمانی 

صرفاً تا پایان تیرماه

در  مسئولان  عملکرد  گلچین:  علی  و  گلچین  علیرضا  کشاورز،  داود  پناهی،  نصرالله  خبری/  گروه 
امیدواری و یا ناامید کردن مردم بسیار مؤثر است. حجت الاسلام محمد خرسند در مراسم تودیع و معارفه 
فرماندار پیشین و جدید شهرستان کازرون با اشاره به وقایع اخیر کازرون و برپایی تجمعات در ارتباط 
با طرح تقسیم این شهرستان افزود: اگر از ابتدا تصمیم ها با رعایت همه جوانب بود، شاید کار به اینجا 
نمی رسید. وی ادامه داد: هیچ چیزی بدتر از مأیوس و ناامید شدن نیست؛ بنابراین باید با عملکردمان مردم 

را امیدوار کنیم؛ زیرا عملکرد مسئولان در امیدواری و ناامیدی مردم بسیار مؤثر است.
ابراهیم استوار میمندی سرپرست فرمانداری کازرون، داریوش دهقان را  با تقدیر از تلاش های  خرسند 
به عنوان فرماندار جدید این شهرستان معرفی کرد و افزود: به عنوان یک شهروند و امام جمعه کازرون به 
همراه سایر ائمه جمعه این آمادگی را داریم که با فرماندار جدید همکاری شود تا شهرستان از مرحله 

حساسی که در آن واقع  شده با حفظ صمیمیت، اخوت و برادری عبور کند.
حسین رضازاده در ابتدای سخنان خود از رسانه ها خواست تا به جای آگهی زدن به دنبال آگاهی دادن باشند 
و گفت: من نه تنها به عنوان نماینده همه مردم شهرستان کازرون، بلکه به عنوان نماینده ۸۰ میلیون جمعیت 

ایران وظیفه  دارم حوادث کازرون را ریزبه ریز بیرون بیاورم و عوامل اصلی آن را به مردم معرفی کنم.
• جا دارد یادی کنیم از آقای علوی، چون فرماندار در واقع وی بود و استوار میمندی به عنوان سرپرست 

بود.
• باید تاوان این ها را پس بدهیم. زمان زدن و دررفتن گذشت و تمام شد. 

• بنده به عنوان نماینده مردم، سوگندی که خورده بودم این بود که مقابل حرف مردم نایستیم.
• برخی از خادمین ما خیانت دست خودشان نبود. به عنوان خادم بودند، ولی مانع توسعه و حقوق مردم 

بودند. من حداقل تلاش کردم که این نباشم.
• یک کسانی که در همین شهر مسئولیت داشتند و انتظار داشتیم که واقعیت را به مردم بگویند، ولی کاملًا 

جریانشان دروغ و وارونه گفتن به مردم بود. 
• فتنه یعنی چی؟ چرا الان بعضی افراد سال های سال در بازداشت هستند؟ مگر آنها چکار کردند که 
مردم گفتیم و وقتی همه اش گفتیم  به  ما وقتی دروغ  فتنه گری کردیم.  ما خیلی روشن تر  نکردیم؟  ما 
غیرقانونی هست، وقتی ما آمدیم به عنوان مسئول، رفتیم حوزه علمیه را تعطیل کردیم و آوردیم در خط 

مقدم بین مردم، وقتی مشروعیت دادیم به حضور افراد در خیابان، نتیجه اش چه می شود؟
رضازاده در ادامه با بیان اینکه دوران بزن دررو تمام شده، گفت: تا الان هرکسی هر کاری دلش خواسته 
در کازرون انجام داده، اما تا زمانی که من نماینده مردم هستم دیگر اجازه نمی دهم این طور باشد. این را 

همه در گوش خود فروکنند و اگر کسی تا حالا نفهمیده، از این به بعد بیشتر بفهمد!
سخنان  به  اعتراض  به عنوان  حضار  پی درپی  صلوات  ذکر  و  کازرون  جمعه  امام  توسط  جلسه  ترک 

رضازاده
صحبت های توأم با عصبانیت رضازاده که به اینجا رسید، امام جمعه کازرون به نشانه اعتراض جلسه را 

ترک کرد.
رضازاده در واکنش به ترک جلسه توسط خرسند گفت باید بنشینیم و حرف گوش کنیم. من می گویم به 

خدا قسم اگر مردم کازرون این را درک نکنند بدبخت تر می شوند. 
تذکر پژوهش به رضازاده

• آقای رضازاده ما امروز نیاز به آرامش داریم. فرمایشات شما کمکی به آرامش نمی کند. من خواهشم 
این است که جنابعالی در رابطه با آینده صحبت کنید. تا اینکه بخواهیم بپردازیم که کی و چی، اگر بنده 

هم مقصر باشم، به پای میز محاکمه خواهند آورد.
باوجوداین تذکر معاون سیاسی استاندار، اما رضازاده همچنان ادامه داد و در خصوص اینکه فضا را طوری 
کرده اند که اجازه نمی دهند حرف حق را مردم بشنوند، گفت: فتنه انگیزی می کنند و مسیر مردم را به 
سمت دیگری تغییر می دهند. در این شهر شوربختانه مدیریت دست مدیران نیست، این بیچاره ها مدیریت 

نمی کنند بلکه مدیریت دست آن هایی است که عده ای را جلوی پادگان جمع می کنند.
رضازاده گفت: مردم شریف کازرون که سال های سال آبروداری کردند و جزو بهترین شهرهای کشور 

بودند، در این حوادث صدمه دیدند و این ها چیزهایی بود که باعث رنجیدن خاطر همه ما شد.

رضازاده با تأکید بر آنکه دوستی و برادری مردم قائمیه و کوهمره و کازرون همچنان ادامه دارد، افزود: 
باید از گذشته درس بگیریم و از این به بعد به دنبال اتحاد و انسجام باشیم و به افرادی که دنبال فاصله 
بیشتر  بین مردم  برادری  بین مردم هستند، گوش ندهیم. هرچه فاصله ها کم تر شود، دوستی و  و تفرقه 

خواهد شد.
رضازاده سپس به تشریح عملکرد خود در دو سال گذشته پرداخت و گفت: تونل محرم در طول مدت 
خدمت بنده به اندازه ۸ سال کار شد. سیلویی که ناتمام بود به بهره برداری رسید. بیش از ۱۸ زمین چمن 
مصنوعی کار شد و این ها را ما پیگیر بودیم. در مورد جاده دریس به قائمیه تا سال گذشته اقدامی صورت 
نگرفت و مبلغ ۱۰ میلیارد تومان که برای اولین بار بود نمایندگان اجازه پیدا کردند، بنده گفتم مستقیم 
اختصاص بدهند به این جاده. سالن بانوان درحال اجرا است. تصفیه خانه و فاضلاب شهری کازرون را قول 
دادند حتماً امسال تکمیل می کنند. جاده کازرون به سیف آباد کارهایش صورت گرفته، جاده پل آبگینه 
به همین شکل. سد نرگسی در پیشرفت چند برابر شده، جاده بالاده به کازرون دارد عریض می شود. جاده 
فامور به کازرون تقریباً کارش تمام است و به زودی شروع می شود. جاده بالاده به حسین آباد، کارهایش 
دارد تمام می شود. پل بالاده درحالی که تلاش بود زودتر صورت بگیرد؛ ولی ان شالله به زودی تمام می شود. 
در خشت و کنارتخته پیگیری سد چروم بودم. جاده کمارج به کنارتخته حرکت به سمت جلو است. چهار 
زمین چمن در بخش خشت و کنارتخته شروع شده و سال گذشته بیش از سه دستگاه آمبولانس و بیش 

از یک میلیارد تومان برای شبکه بهداشت و درمان گرفتیم.
در ادامه محمدهادی پژوهش جهرمی، معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس به اخلاق و سیره 
و  بزرگواری  باید صبوری،  علی)ع( هستیم  پیرو  اگر  افزود:  و  اشاره کرد  علی)ع(  زندگان حضرت  و 

سعه صدر آن حضرت را داشته باشیم. 
پژوهش ادامه داد: همه کاره مردم هستند، ما نباید در پستی که قرار گرفتیم به اسم مردم به آنان پشت 
کنیم. معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس در پایان افزود: اتفاقی که در کازرون افتاد بسیار 
تلخ بود و هیئتی قرار است این حادثه را بررسی کند تا مسببان شناسایی شوند. در این جلسه سید یحیی 
هاشمی مدیرکل انتخابات و تقسیمات کشوری استاندار فارس، سید ابراهیم موسوی رئیس دادگستری، 
امیر سرتیپ علی حقیقت جو فرمانده مرکز آموزش 07 سرهنگ محمد عبادی نژاد فرمانده انتظامی، جمعی 

از مدیران، مسئولان و اعضای شورای اداری شهرستان کازرون حضور داشتند. 
وقایعی که حدود هفت ماه پیش در کازرون با تجمع و اعتراض برخی افراد به طرح موسوم به تقسیم 
کازرون رخ داد، در این وقایع که اوج آن در اواخر اردیبهشت بود ۴ نفر کشته شدند و درگیری هایی 
رخ داد و به اموال عمومی و دولتی آسیب رسید. معترضان از طرح تقسیم کازرون که در حال بررسی 

است، خشنود نیستند.
در آیین تودیع و معارفه از تلاش ابراهیم استوارمیمندی تقدیر و حکم انتصاب داریوش دهقان فرماندار 
جدید کازرون که به پیشنهاد اسماعیل تبادار استاندار فارس و تأیید رحمانی فضلی وزیر کشور رسیده 
بود از سوی محمدهادی پژوهش جهرمی معاون سیاسی و امنیتی استاندار فارس به وی ابلاغ شد، داریوش 
کازرون،  قائمیه  بخشدار  به عنوان  سال   10 و  بوده  شهرستان  این  بومی  کازرون  جدید  فرماندار  دهقان 

فرماندار شهرستان های خرامه و کوار خدمت کرده است.

درآیینتودیعومعارفهسرپرستپیشینوفرماندارجدیدشهرستانکازرون؛

سخنان تند رضازاده در فرمانداری، تعجب همگان را برانگیخت
در  کازرون  صحنه  در  همیشه  و  روزه دار  مردم 
دیگر   بار  رمضان  مبارک  ماه  از  جمعه  آخرین 
به  تا  آمدند  خیابان ها  به  همبستگی  و  اتحاد  با 
جنایتکاران و غاصبان دنیا به ویژه رژیم غاصب و 
جنایتکار  آمریکای  و  صهیونیستی  کش  کودک 
و  پیشوا  فرمان  به  گوش  همواره  که  کنند  ثابت 
مقتدای خود بوده و در برابر ظالمان و استعمارگران 

با اقتدار می ایستند.
سرویس خبری/ محمد حسین هاشمی کشکولی: با 
وجود هوای گرم مردم فهیم و شهیدپرور کازرون 
از تمام اقشارجامعه بزرگ و کوچک، پیرو جوان، 
زن و مرد همه و همه به دور از هرگونه حواشی با 
اتحاد و همبستگی در میدان شهدای این شهراجتماع 
دادن  سر  با  و  کرده  گره  مشت های  با  و  کرده 
بر  برآمریکا و مرگ  شعارهای همیشگی »مرگ 
اسرائیل« مسیر راهپیمایی را به سوی مصلای نماز 
دشمن شکن جمعه طی کردند، تا حمایت خود را از 
آرمان های نظام و انقلاب و مردم مظلوم و ستم دیده 
فلسطین را به رخ جهانیان کشیده و حماسه دیگری 
راهپیمایان  گزارش  این  براساس  زنند.  رقم  را 
روزه دار با حضور گسترده در میعادگاه نماز جمعه 
ندای الله اکبر خامنه ای  با  به هم رساندند و  حضور 
اسرائیل  بر  مرگ  و  آمریکا  بر  مرگ  و  رهبر 

قطعنامه روز قدس را تأیید کردند.
راه  تنها  اسرائیل  نابودی  کازرون:  جمعه  امام 

برقراری صلح در جهان است
اسرائیل  نابودی  نمازجمعه کازرون گفت:  خطیب 
و  جهان  در  امنیت  و  صلح  برقراری  راه حل  تنها 

دنیای اسلام است.
خطبه های  در  خرسند  محمد  حجت الاسلام 
دشمن شکن جمعه در کازرون با گرامیداشت روز 
از  به روز قدس و تشکر  اشاره  با  جهانی قدس و 
حضور با شکوه مردم روزه دار در گرمای این روز 
اظهار داشت: روز قدس روز وحدت امت اسلامی 
است و همشهریان و روزه دارن با اینکه هوا گرم 
بود با حضور باشکوه خود بصیرت و زمان شناسی 

خود را نشان دادند.
فلسطین  روز  تنها  قدس  روز  اینکه  بیان  با  وی 
حکومت  و  اسلام  روز  قدس  روز  گفت:  نیست، 
اسلامی است چرا که مشکل اسلام مشکل فلسطین 
بقیه مسائل اسلام  تا این مشکل حل نشود  بوده و 
با بیان اینکه ما  حل نمی شود. امام جمعه کازرون 
افراد  از  باید بین مسائل فلسطین و قدس و برخی 
تفکیک قائل شویم، افزود: قدس مربوط به جهان 
اسلام است و اداره حرمین شرفین و قدس باید به 

جهان اسلام واگذار شود.
در  صلح  برقراری  راه  تنها  اینکه  بیان  با  خرسند 
امنیت ملی ما  نابودی اسرائیل است، گفت:  جهان 
مرزهای  در  ما  اگر  و  گره خورده  قدس  مسائل  با 
رژیم صهیونیستی مبارزه نکنیم و آن را به مخاطره 

نیندازیم آنها به سراغ ما می آیند.
وی گفت: یکی از هنر جمهوری اسلامی این است 
که دشمن را در کنار مرزش به مخاطره می اندازد 
و مبارزه می کند. خطیب نماز جمعه کازرون نقشه 
دشمن را فشار روانی، اقتصادی و عملی دانست و 
تأکید کرد: اقتصاد مقاومتی و اشتغال راه حل مبارزه 

با نقشه دشمن است.
خرسند با اشاره به سخنان مقام معظم رهبری در حرم 
سعی  دشمن  داشت:  اظهار  خمینی)ره(  مطهرامام 
سوءاستفاده  گروهی  و  صنفی  مطالبات  از  می کند 
کرده و دولتمردان باید قبل از تبدیل مطالبات به 

بحران آن را حل کنند.
وی با اشاره به طرح تقسیمات کشوری در کازرون 
می شد  پیشگیری  و  تدبیر  اول  از  اگر  شد:  مذکر 
با  گرچه  نبودیم  آن  از  بعد  تلخ  حوادث  شاهد 
به  آرامش  معتمدان  و  مسئولان  مردم،  هوشیاری 
طرق  از  مشکلات  باید  بنابراین  بازگشته؛  شهر 
به  اشاره  با  کازرون  جمعه  امام  شود.  حل  قانونی 
مجلس  در  کازرون  شهرستان  مردم  نماینده  بیانیه 
شورای اسلامی گفت: در این بیانیه با ابراز تأسف 
از حوادث کازرون و دلجویی از آسیب دیدگان بر 
حفظ وحدت تأکید شده است که ای کاش زودتر 

چنین بیانیه ای داده می شد.
فرمانداری شهرستان،  فعلی  مدیریت  خرسندگفت: 
اختیارات  است که  باانگیزه  و  بومی، جوان  فردی 
ویژه به وی برای رونق دادن به پروژه ها داده شده 
که باید حمایت شود تا فضای صمیمیت و کار و 

تلاش در شهرستان شکل بگیرد.

گزارش 
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